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Referat 
Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 20. august 2024 kl. 17.00-19.00 
 

 

Til stede, afbud markeret med rødt: 

 

Forældrerepræsentanter: 

Marlene Borst Hansen, Trine Ring Olesen – kom kl. 18:30, Sine Valbjørn Schlüter (KKFO foræl-

dreråd), Fransesca Nicola von Schimko, Kristina Skjødt Bjerregaard, Morten Brok Kyed, Mads 

Eggert Bjørlie. 

Suppleanter (deltager kun ved indkaldelse ved afbud) 

Torben Pedersen, Julie Jeeg, Marie Nygaard Jensen 

Elevrepræsentanter: 

Elever deltager efter elevrådsvalg i september 

Medarbejderrepræsentanter: 

Mikkel Ambrosius og Marianne Bidstrup Østergaard 

Ledelsen: 

Line Justesen, referent, Lars Rye Vadmand 

 

 

Der serveres en let ret… 

  

 
Nr.__ Punkt____________________________________________________________________________                _ 

1 Velkommen, godkendelse af dagsorden, samt valg af ordstyrer (5 min) 

LV orienterer om, at dagordnen gerne kommer ud en uge før mødet og drøftes 

med forpersonen. 
 
 

Nr. Punkt 
2 Præsentation af medlemmerne i bestyrelsen: hvem er I, hvem er i forælder til, 

hvad er bevæggrunden for at være med? (25 min) 
  

Kristina mor til Siggi i 3.u. Har brug for at engagere sig i mere end undervisnin-
gen. Er i bestyrelsen i børnehaven. Spændt på hvad frisættelsen kan bringe. 

  
Morten skolelærer og historiker. Far til Laura i 4.v. Sidder i bestyrelsen for at dat-
teren har det godt i skolen. 
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Signe mor til Elias 2.u. Sidder også i KKFO rådet og bestyrelsen i børnehaven. Ar-
bejder i kulturministeriet. Sidder i bestyrelsen for at være med til at skabe en god 
skole. 
 
Francesca mor til Caspian 6.v og Cassander 1.v. Har været selvstændig og arbej-
der nu som koordinator for en anden skole. Sidder i bestyrelsen for at være med til 
at påvirke skolens udvikling. 
 
Line souschef og udskolingsansvarlig. Har været på DCL i 1,5 år. Har tidligere ar-
bejde som souschef på to andre skoler. 
 
Mads far til Tobias i 4.v og Benjamin 7.v. Vil gerne være med til at bidrage til at 
fortsætte den gode skole. 
 
Mikkel, lærer i udskolingen med matematik, samfundsfag og geografi. Har siddet i 
bestyrelsen i flere år og er TR for lærerne. 
 
Marianne, lærer på 3. årgang og AKT-lærer. Har også siddet i bestyrelsen i flere 
år. 
 
Malene mor til Vitus 6.v. Er læreruddannet og har arbejdet politisk. Har siddet i 
bestyrelsen i 5-6 år. Hvordan kan vi arbejde med skolereformen og den kom-
mende frisættelse? 
 
Lars har været på DCL i 2,5 år. Er glad for arbejdet med skolebestyrelsen og glæ-
der sig til det fortsatte arbejde. Det betyder meget, at eleverne sidder med og der 
har været nogle gode repræsentanter med tidligere år. Det tænker vi også der 
kommer der også i år. Lars er også TR for skoleledelserne i område Indre by – 
Østerbro. Der taler de også om frisættelsen og hvad den bringer. 
 
Der er to årlige Dialogmøder med det politiske udvalg og borgerrepræsentationen. 

 

 
Nr.__ Punkt____________________________________________________________________________                _ 

3 Rammer for bestyrelsens arbejde (15 min) 

 Møderne er lukket. Referaterne kommer ud på hjemmesiden.  

Der kommer to elevrepræsentanter, når de er valgt til september. Der kan blive 

indkaldt suppleanter, når der er afbud. Der kan inviteres gæster i form af lærere 

eller andre til møderne. 

Der er tavshedspligt på møderne. Hvis der er personalesager, bliver eleverne 

sendt hjem før tid. 

Tak fordi I stiller op til bestyrelsesarbejdet.  

  
   
Nr. Punkt______________________________________________________________________________________ 
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4 Konstituering, valg af forperson og næstforperson (10 min) 

 

Malene er forperson og Signe er næstforperson. Så kan de bytte på et tidspunkt, 

hvis det bliver nødvendigt. 

Malene fortæller, at en del af opgaven med at sidde i bestyrelsen er, at man kan 

blive inviteret med til ansættelsessamtaler. 

 

 

Nr. Punkt 

5 Punkter til årshjul (20 min) 

• Økonomi og budget 2025 

• Skoleudviklingssamtale og opsamling - Bilag referat 

• Trygge fællesskaber herunder inklusionsopgaven og elevtrivsel 

• Principper 

• Sundhed - kostpolitik 

• Møde med KKFO 

• Årsberetning 

• Bestyrelsens ideer 

 

Nogle af de emner vi havde oppe til skoleudviklingssamtalen, er vigtige at 

tage dem op. Lars laver et årshjul til næste møde. 

 

Der er ønske om tematiske møder. Til temamøderne kunne suppleanterne 

blive inviteret med.  

 

Er der et punkt, der sigter mod kontaktforældrene, så de kunne være med til 

et mere tematisk møde.  

Emnet omkring kontaktforældre kan tages op igen. 

 

Områdechefen pegede til skoleudviklingssamtalen på, at de faglige resultater 

var så gode, at vi måske skal se lidt på trivselsdelen og motivationen også. 

Et andet emne kunne være elevtrivselsmålingen for 3., 6. og 9. årgang. Der er 

opmærksomhed på punktet omkring om ”Har du nogen du kan tale med og 

svære ting?” – der ligger vi under det kommunale gennemsnit. 

Er det fysisk eller psykisk sundhed, der skal tages op eller begge dele?   

 

Ønske om punkt - diskussion om antal af karakterer i de ældste klasser. 

 

Emne til forældremøde: Hvordan kan man som forældre rumme det mine 

børn siger?  
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Har bestyrelsen bidrag til forældremøderne? Det gode forældremøde, digitale 

aftaler. 

 

Digitale læremidler. Det er et komplekst emne, da KBHs Kommune allerede 

har låst nogle abonnementaftaler. Lars kan give et billede af, hvilke elektroni-

ske læremidler vi har adgang til. 

Kommentar til lærerne i den sammenhæng og generelt. I er gode til at lave 

faglig undervisning udenfor matriklen.  

 

Bæredygtighed – hvordan arbejder vi med det på skolen? 

 

Aula – har vi en politik eller princip for brug af Aula? Det gælder både for for-

ældre og personale. 

De fysiske rammer på skolen i forhold til trivsel. Hvilke ”frirum” kan vi finde? 

Er det muligt at udvide området på Vester Voldgade? Differentieret frikvarte-

rer? 

 

 

Nr. Punkt 

6 Første skoledag den 12.8. og for børnehaveklasserne den 13.8. (20 min) 

 Bilag: svar fra spørgeskemaundersøgelse, tilgår senest mandag den 19.8. 

  

Det var en god dag at få eleverne tilbage til skolen d. 12. august. Den første dag er 

en anderledes dag, hvor eleverne er sammen med klasselærerne fra kl. 8:15-13. 

Der er kommet nye 0. klasser – 23 i den ene klasse og 21 i den anden. Det er igen 

lidt små klasser. De små ankom til flagallé lavet af 5. årgang. Koret sang og der 

var også plads til at forældrene kunne tale med hinanden. 

Lars er ude i børnehaverne. Det er et vigtigt sted at få fat i de kommende elever. 

Det er også godt at forældrene taler folkeskolen op. Idé med at 4. årgang er på 

besøg i børnehaverne.  

Lars fortæller om sidste års skolestarteres program. Der var først åbent hus, 

derefter et møde, da de havde fået at vide, at de havde fået plads og til sidst et 

møde inden sommerferien. 

Lars har lavet en undersøgelse blandt forældrene for at se, om vi går den rigtige 

vej. 

Lars gennemgår undersøgelsen. 

Bestyrelsen fortsat skal arbejde med at få elever til skolen og give dem og deres 

forælde en god og tryg start.  

 

 

Nr. Punkt 
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7 Eventuelt (Punktet er ikke til behandling af emner, men til orientering) (5 min) 

  

Der er forældremøde på 0. årgang d. 11. september kl. 17-18:30. Er der nogen der 

kan deltage fra bestyrelsen? Signe deltager. 

 

Lars orienterer om møde med Fideikommiset. Vi ønsker lidt flere penge til ele-

verne. Noget tyder på, at vi får 60.000,-kr. frem for de nuværende 40.000,- kr. 

Personalegruppen er blevet inviteret til Korselitse. 

 

Margit er gået på pension. Lars og Line er pt ved at fordele børnesagerne mellem 

sig hhv. 0.-5. årgang og 6.-9. årgang. Ressourcecenteret er derfor også ved at finde 

en lidt anderledes form. Når den form er fundet, bliver bestyrelsen præsenteret 

for den. 

 

Der er kommet en klage fra nogle forældre om hvordan vi har arbejdet med triv-

sel og kulturen i klasserne. Lars har talt med forældrene og forklaret, at det er 

svært at ændre på noget, der ikke må italesættes.  

 

Forældrehenvendelse om cykelhjelmspolitik 

 

Hvor er 9. årgang landet med lejrtur. Begge klasser kommer afsted tre dage. 9.u 

til Aarhus og 9.v skal til Sønderborg. 

 

Tak for et godt møde med god styring. 

  

Kommende møder: 

OBS ny dato: 25.9. 

OBS nye dato: 28.10. 

25.11. 

9.1. 

18.2. 

19.3. 

28.4. 

17.6. (med spisning) 

Herudover skoleudviklingssamtale samt møder med IBØ/skoleområdet samt Børne- og 

Ungeudvalget fra Borgerrepræsentationen. Datoer tilgår, når vi modtager invitatio-

nerne. 


